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COMMUNIQUE
Le Recteur de l'Universite de Dschang informe les vendeurs des denr6es alimentaires
e l'int6rieur et aux alentours du campus universitaire que, conform6ment a la
169lementation en vigueur et pour le bien-etre de tous, il leur est demande de se rendre
au Centre Medico-social pour effectuer des examens biologiques semestrielles d
l'issue desquels un certificat m6dical leur sera d6livre.

Tout contrevenant a cette 169lementation s'expose e une interdiction formelle
d'exercer son activit6.
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ANNOUNCEMENT

The Rector of the University of Dschang informs the sellers of foodstuffs inside and
around the university campus that, in accordance with the regulations and for the well-
being of all, they are asked to go to the Medical and Social Center to carry out
semiannual biological examinations at the end of which a Medical certificate will be
issued to them.

Anyone who do not respect this regulation is liable to a formal ban on carrying on his
or her activity.
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